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Betreft: Schriftelijke vragen van CDA Maastricht - ophalers oud papier  
 
Geacht college, 
 
Onze fractie kwam wederom ter ore dat er onrust is ontstaan onder de verenigingen die aangesteld 
zijn oud papier op te halen in onze stad. Dit door een schrijven van de gemeente aan een vereniging 
die zich wilde aanmelden voor het ophalen van het oud papier in hun buurt. In deze brief wordt 
aangehaald dat verenigingen geen feilloze organisatie hebben om het ophalen van oud papier te 
waarborgen. Hierdoor heeft de gemeente zelf professionele inzet geregeld en wil deze niet meer 
overdragen aan de vereniging omdat de professionele organisatie niet wil samenwerken met 
vrijwilligers. Hierop heeft de fractie CDA de volgende vragen. 
 

1. Klopt het dat onze gemeente geen verenigingen meer wil toelaten voor het ophalen van oud 
papier? 

2. Waar is deze regeling op gebaseerd en vastgelegd? 
3. Op basis waarvan houdt u een aanmelding tegen als u de vereniging niet kent? 
4. Welke stem heeft de professionele inzamelaar in ons gemeentelijk beleid? 
5. Is er een structureel of incidenteel probleem bij de verenigingen om het ophalen van oud 

papier op te halen? 
6. Bij het CDA leeft de beleving dat het gekozen beleid met de verplichte opleiding en 

certificering juist goed werkt, wat is uw ervaring hierin? 
7. Bij hoeveel verenigingen gaat het wel goed en bij hoeveel volgens u niet? 
8. Is er een evaluatie beschikbaar waaruit uw veronderstelling blijkt? 

a. Zo niet bent u dan bereid het bestaande beleid inzake ophalen oud papier te 
evalueren? 

9. Bent u voornemens, gezien uw ontevredenheid dat blijkt uit uw schrijven, verenigingen de 
aanwijzing in het uitvoeringbesluit te ontnemen? 

10. Bent u met het CDA eens dat je een dergelijke inkomstenbron voor verenigingen van grote 
waarde is? 

11. Het CDA constateert dat ook in Maastricht veel verenigingen het zwaar hebben waarbij alle 
inkomstenbronnen heel hard nodig zijn. Wat gaat het college doen als verenigingen door 
deze teruglopende inkomsten in de problemen komen? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
CDA Maastricht 

Mat Brüll 

 


